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Premijer Andrej Plenković izjavio je u ponedjeljak kako će parlamentarna većina braniti ministra

zdravstva Vilija Beroša ako oporba u Hrvatskom saboru pokrene inicijativu za njegov opoziv

zbog, kako navode, brojnih problema i propusta u zdravstvenom sustavu.

Plenković je nakon sastanka Stožera civilne zaštite za otklanjanje posljedica potresa u

Topuskom odgovarajući na pitanja novinara poručio kako takva inicijativa oporbe u Saboru neće

uspjeti.

"Mi ćemo, naravno, obraniti to, kao i cijela parlamentarna većina, a reforma zdravstva nije nešto

što se radi preko noći. Radi se ozbiljno i napravit će se i nema nikakve veze s lokalnim

izborima", rekao je Plenković.

Upitan ima li nešto u Beroševom radu sa čim nije zadovoljan, odgovorio je kako je s Berošem i

ministrom financija Zdravkom Marićem u subotu ujutro razgovarao o sjednici Odbora za

zdravstvo koja je "dobila spin".

"Nas trojica smo imali vrlo otvoren i ozbiljan razgovor, gdje su mi pojasnili što je tamo bilo jer

nisam imao vremena gledati tu raspravu, koju je, naravno, organizirao SDP, ne zato što voli

Zdravka i Vilija, nego jer hoće napraviti neki problem", ocijenio je Plenković dodavši da se

opoziv nastavlja na "besramne optužbe" čelnika SDP-a.

Na konstataciju novinara da je premijer rekao kako Beroš mora sam sve objasniti vezano za

nejasnoće oko platforme CijepiSe, a da je tako govorio i pred smjenu drugih ministara,

uključujući i Beroševog prethodnika Kujundžića, Plenković nije izravno odgovorio već je

novinarima rekao da su se tada, prije godinu dana, "rugali da korone nema".

Do 30. lipnja 3,1 milijun doza cjepiva

Vezano za cijepljenje, najavio je da će Hrvatska do 30. lipnja imati oko 3,1 milijun doza cjepiva

jer su Pfizer, Moderna i AstraZeneca najavili isporuku.

"U kontekstu činjenice da do tada imamo dva i pol mjeseca, treba intenzivirati cijepljenje.

Zadaća je ministra zdravstva, HZJZ-a i svih koji su uključeni da se što veći broj ljudi procijepi",

rekao je.

Ako će ljudi htjeti primiti cjepivo, s prvom dozom sigurno će se procijepiti iznad 50 posto

stanovništva, a druga doza će ići u dinamici, kaže Plenković i podsjeća da je niska

procijepljenost u Hrvatskoj posljedica manje isporuke AstraZenece.

Upitan da komentira ocjenu predsjednika Republike Zorana Milanovića da Beroš nema

Plenkovićevu podršku i da će ga "odbaciti kao ručnik", premijer jer odgovorio - "Vlada nema

veze s njim, neka se bavi svojim problemima".

Vezano za komemoraciju na Jasenovcu, Plenković je rekao kako protokol još nije dovršen, ali

će Vlada položiti svoj vijenac.

Što se tiče lokalnih izbora i pravila DIP-a oko trošenja sredstava za kampanju, Plenković je
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istaknuo da je transparentnije financiranje političkih stranaka dobro.

"Od kad sam predsjednik HDZ-a nemamo primjedbe Državne revizije. Financiranje je

transparentno, jasno, tako treba biti i na lokalnim izborima", rekao je Plenković. (H)
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